

液晶电源测试器，电源测试器，机箱电源测试仪 LCD电源测试仪

| | |
|------|-----------------------------------|
| 产品名称 | 液晶电源测试器，电源测试器，机箱电源测试仪 LCD电源测试仪 |
| 公司名称 | 深圳市运茂尔电子科技有限公司 |
| 价格 | 面议 |
| 规格参数 | 品牌:中性 型号:YME-09 |
| 公司地址 | 深圳市龙岗区坂田街道杨马市场9栋403 |
| 联系电话 | 13510979010 |

产品详情

product introduction

the jwpower supply tester is a robust voltage, tester for pc-power supply. atx,btx and itx compliant, power supplies can be tested. lcd ' s indicate the status of voltage. the pc/sps is suitable for the ambitious hobby user, as well as for a quick functional check in specialized trade.

the methods of operation

- a. plug power supply 24pin and p4, p6 or p8 into the corresponding jack of the power test suite.
- b. power on the supply of power, will hear "dudu" ring, if no flicker then the power supply output voltage is normal.
- c. if a certain voltage signal was not detected, or the detected voltage value over the normal, will issue a "dudu" long buzzer; if the corresponding voltage value or pg flicker too, then the power is failed.

specification

voltage source : 20/24pin (atx-connector)

voltage test : +12v,-12v,+5v,-5v,+3.3v,5v stand by (sb) 12v power good (pg)

connectors : floppy, hdd, cdrom, sata, 4 pin (p4),8 pin (dual-cpu),6 pin (pci-express)

package content

产品简介

电源测试器是一款功能强大的电源检测设备，可检测atx，btx，itx电脑电源，并能液晶显示各组电压和pg值，是快速检测电脑电源的最佳工具。

操作方法

- a. 将电源供应器24pin和p4,p6或p8（此3个插头至少要插入一个，否则+12v2没有电压显示）插头插入电源测试器的相应位置。
- b. 打开电源供应器的电源，同时“滴滴”响两声开机音效，各组数值均未闪烁，则表示此电源输出电压正常。
- c. 若某路电压信号未检测到，或检测到的电压值超出正常范围，则蜂鸣器会长时间发出“滴滴”的警示声，并且相应的电压或pg值闪烁。则表示此电源为故障电源

规格

电压输入：20/24pin (atx连接器)

电压检测：+12v,-12v,+5v,-5v,+3.3v,5v stand by (sb) 12v power good (pg)

连接端口：floppy, hdd, cdrom, sata, 4 pin (p4),8 pin (dual-cpu),6 pin (pci-express)

本产品的品牌是中性，型号是YME-09